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دلایل مهاجرت نخبه های ورزشی چیست؟

قایقران تیم ملی کشورمان وقتی با وعده های محقق نشده برای استخدام 
مواجه شد، تصمیم گرفت دعوت آذربایجان را برای مهاجرت قبول کند.

بــه گزارش فارس، مهاجرت ورزشــکاران به کشــورهای مختلف در این 
سالهای اخیر رشد زیادی کرده به طوری که شاهد بودیم تعدادی از آنها که 
با ســرمایه گذاری در داخل کشــور به مقام و جایگاه رسیده بودند به دلایلی 
که شاید برای خیلی ها خنده دار باشد تصمیم به ترک وطن می گیرند. بحث 
اشــتغال و مباحث مالی همیشه دغدغه ملی پوشــان مدال آور در رشته های 
مختلف بوده اســت به طوری که بســیاری از آنها بعد از کســب چند مدال 
رنگارنگ در جهان و آسیا بحث شغل و تامین مالی را پیش می کشند و نگران 
آینده خود بعد از پایان دوره قهرمانی هســتند؛ نگرانی که بسیار به جاست و 

شاید برطرف نشدن آن یکی از دلایل مهاجرت ورزشکاران باشد.
بهمن نصیری ملی پوش روئینگ کشــورمان که از شــانس های کســب 
مدال در بازی های آســیایی هانگژو بود، به آذربایجــان مهاجرت کرد. البته 
این ورزشــکار پیش از این سالها در کشــور آذربایجان تمرین می کرد اما با 
مذاکراتی که فدراسیون قایقرانی کشورمان داشت نصیری به کشور بازگشت، 
حتی در مسابقات قهرمانی آسیا طلا گرفت و موفق به کسب سهمیه المپیک 
شــد. ورزشکاری که بعد از محسن شــادی در ماده تک نفره سنگین وزن از 
شــانس های کسب مدال در بازی های آســیایی بود اما بعد از حضور تقریبا 
2.5 ســاله با پیشنهاداتی که آذربایجان داشــت، نصیری بالاخره تصمیم به 

رفتن گرفت.
دلیل مهاجرت نصیری چه بود؟

نصیری بــه عنوان یک قهرمان ملی مدت ها به دنبال اســتخدام بود و با 
وجود مکاتبات متعدد فدراســیون قایقرانی و کمیته ملی المپیک با اســتان 

زنجان، این امکان فراهم نشد تا این ورزشکار تصمیم به ترک کشور بگیرد.
علیرضا ســهرابیان رئیس فدراسیون قایقرانی در این باره گفت: هر کاری 

لازم بود برای استخدام نصیری انجام دادیم. 
این ورزشــکار نخبه می توانســت در بازی های آســیایی روی سکو برود، 
نمی گویم طلا اما می توانست نقره یا برنز بگیرد. من از او می خواهم مرا حلال 
کند چرا که 2.5 سال او را نگه داشتم، اما متاسفانه نشد که شرایط استخدام 

بهمن را فراهم کنیم. نصیری به آذربایجان رفت اما امیدوارم که برگردد.
یکــی از موضوعاتی که به دلایل رفتن بهمن نصیری اشــاره شــده بود 
حقــوق 500 دلاری بود که آذربایجان به او پیشــنهاد داد. بنابراین به نظر 
می رســد مســئله مالی مهمترین دلیل مهاجرت این قایقران کشورمان بود. 
آنچه ورزشکاران و استعدادهای برتر ورزشی هر کشوری را به ماندن در وطن 
ترغیب می کند، ارائه انگیزه درونی و بیرونی به ورزشــکاران اســت که از آن 
جمله می توان به تسهیلاتی نظیر اشتغال، قانون سرباز قهرمان برای مردان، 
ادامه تحصیل در رشته های مرتبط، تسهیلات مسکن و… اشاره کرد. اگرچه 
برخی ورزشکاران به این امکانات در استان های خود رسیده اند اما برخی نیز 

از آن محروم مانده اند.
جذابیت هایی که نصیری را به سمت آذربایجان کشاند

افشــین فرزام ســرمربی روئینگ کشورمان که ســالها با بهمن نصیری 
تمریــن کرده درباره دلایل مهاجرت او به خبرگزاری فارس، گفت: من وقتی 
مربی تیم ملی شــدم بهمن مهاجرت کرده بود اما از نظر فنی احساس کرد 
می توانیم نتیجه بگیریم به همین دلیل برگشــت. ما در سنگین وزن مردان 
فقط محســن شادی را داشتیم اما نصیری توانست با کسب مدال خودش را 
نشــان دهد. او در این چند سال پیشنهاداتی از آذربایجان داشت که همین 
جذابیت هایی برای ورزشــکار ایجاد می کرد. البته نصیــری در ایران ماند تا 
ببیند آیا وعده هایی که داده شــده محقق می شود یا خیر. او وقتی دید این 

قول ها عملی نشده تصمیم به رفتن گرفت.
فرزام: با کمرنگ شدن نفس کسب مدال، ورزشکار به فکر تامین 

مالی آینده خود است
وی افزود: ورزشکار عمر قهرمانی محدودی دارد. نصیری 25 ساله است و 

چند سالی می توانست مدال آوری کند. 
روزی که شــروع کرد در تک نفره سنگین وزن مسابقه نداده بود، ما او را 
پختیم برای چنین روزی. به قهرمانی آســیا رفتیم، سهمیه المپیک گرفتیم، 
در واقع اهداف و چشــم انداز ما مشخص بود اما وقتی در این مسیر ورزشکار 

به مدال می رسد باید انگیزه هم داشته باشد.
اولین مدال جذاب است، دومین مدال هم همین طور اما ورزشکار همین 
طور که جلو می رود نفس کســب مدال کمرنگ می شــود و این سوال برای 
ورزشکار پیش می آید که آینده من چه می شود؟ ورزشکار به فکر تامین مالی 

آینده خود می افتد.
آتش نشانی شغل محبوب نصیری و پاسخ منفی برای استخدام

بهمن نصیری بعد از کســب ســهمیه المپیک توکیو با درخواســتی که 
مســئولان ورزشی کشــور داشتند ســهمیه خود را به نازنین ملایی داد در 
عوض به او قول داده شد تا  شغلی برایش فراهم شود. این قایقران کشورمان 
درخواســت کرد تا به استخدام سازمان آتش نشــانی در بیاید اما موافقتی با 
این موضوع صورت نگرفت.بهناز مرادخانی سرپرســت هیات اســتان زنجان 
در گفت وگو با فارس، در این باره اظهارداشــت: نصیری ســال 2019 هم به 

آذربایجان رفته بود اما به خاطر کسب سهمیه و المپیک برگشت. 
سهمیه هم گرفت اما با توجه به اینکه فقط یک نفر می توانست به المپیک 
برود، نصیری ســهمیه خود را به نازنیــن ملایی داد به خاطر همین موضوع 
مســئولان قول کار به نصیری دادند. در همین خصوص آقای نوبخت و آقای 
صالحی امیری مکاتباتی داشتند. نصیری گفته بود دوست دارد به آتش نشانی 
برود اما موافقت نشــد. وی درباره اینکه ورزشــکاران دیگــری در اداره کل 
فعالیــت دارند آیا تبعیض صورت گرفته باعث گلایه نصیری نشــده، عنوان 
کرد: ما از قبل ورزشــکارانی داریم که با مدال بازی های آســیایی و المپیک 
در اداره کل فعالیت دارند. من حتی روز گذشــته به اداره کل استان گزارش 
کتبی دادم و گفتم نصیری فقط یک شغل می خواهد اما آنها گفتند می توانند 
کمک مالی کنند. من دوبــاره از اداره کل پیگیری می کنم اما بعید می دانم 

اتفاق تازه ای بیفتد.
بازگشت دوباره نصیری امکان پذیر است؟

علیرضا ســهرابیان در ادامه صحبت های خود با ابراز امیدواری از بازگشت 
بهمن نصیری به کشــور و فعالیت هایی کــه در این خصوص انجام می دهد، 
گفت: از سوی وزارت ورزش، سازمان برنامه و کمیته مکاتباتی با استانداری، 

شهرداری و ... شد اما اتفاقی نیفتاد.
اگر مسئولان استان قدمی بردارند این ورزشکار می تواند به کشور برگردد. 
البته با تغییر قوانین می توان کاری کرد تا مدال آوران طلایی در رده ســنی 
بزرگســالان علاوه بر مدال آوران المپیک و بازی های آســیایی هم استخدام 

شوند.
وی افزود: مثلا وزارت ورزش می تواند مجوز بگیرد سالی 20-30 ورزشکار 
را معرفی کند. مگر در ســال چند مدال طلا کسب می شود؟ می توان گفت 
آنهایی که ســربازی رفته و طلای بزرگسالان آسیا دارند هم استخدام شوند. 
بهمن نصیری پناهنده نشده و هنوز هیچ مسابقه ای هم برای آذربایجان انجام 
نداده است. اگر واقعا شرایط استخدام او فراهم شود ما با او صحبت می کنیم 

که برگردد. امیدوارم که مسئولان استان برای نصیری کاری انجام دهند.
به گزارش فارس، به نظر می رســد با کمی تدبیر و حل مســئله اشتغال 
بهمن نصیری در اســتان زنجان )استانی که ورزشــکار در آن زندگی کرده 

است( می شد جلوی این مهاجرت را گرفت.
با وجود اینکه اعلام شده مکاتبات لازم در این خصوص صورت گرفته اما 
مســئولان استان برای نگه داشتن این سرمایه و نخبه ورزشی کاری نکردند 
تا با اهمال کاری مسئولان مربوطه، ورزشکار تصمیم به مهاجرت بگیرد. حالا 
آذربایجان با این ســرمایه ایرانی و دیگر ورزشکاران کشورمان در رشته های 
مختلف شــاهد مدال آوری خواهد بود؛ موضوعی که نمونه آن را در کشتی و 

تکواندو بازی های المپیک 2016 ریو دیدیم.

نگاه

فدراسیون جهانی فوتبال و کنفدراسیون فوتبال آسیا در 
نامه ای مشــترک با امضای روســای این دو نهاد، نسبت به 
برخی موارد، هشدارهایی داده اند که نیازمند پیگیری و تدبیر 

مناسب از سوی هیات رئیسه فدراسیون فوتبال است.
به گزارش ایسنا، کنفدراسیون فوتبال آسیا و فدراسیون 
جهانی فوتبال در نامه ای مشــترک که بــه امضای جیانی 
 )AFC اینفانتینو )رئیس فیفا( و شــیخ  ســلمان )رئیس
رســیده، درباره موارد مختلفی از جمله بحث ورود زنان به 
ورزشگاه ها با فدراسیون فوتبال ایران مکاتبه  کرده اند؛ نامه ای 
که اگر جدی گرفته نشود، می تواند تبعات بدی برای فوتبال 
ایران به همراه داشته باشد. در این نامه که متاثر از اتفاقات 
اخیر در فوتبال ایران در چند ماه و سال گذشته و نبود ثبات 
در بخش مدیریتی این فدراسیون در برخی تصمیم گیری ها 
صورت گرفته، به صعــود تیم ملی، تغییرات مدیریتی و در 
نهایت بحث ورود زنان به ورزشــگاه ها اشاره شده و به نوعی 
فیفا برخی مسائل روشن و آشکار به این فدراسیون گوشزد 
کرده اســت. در این نامه و در پی بروز برخی مشــکلات در 
دیدار ایران و لبنان به فدراســیون فوتبال پیشنهاد شده که 
کارگروهی ســه جانبه با همکاری فیفا، AFC و فدراسیون 
فوتبال ایران در ارتباط با حضور زنان در ورزشگاه ها تشکیل 
شود و در این خصوص نمایندگان این دو نهاد با فدراسیون 
فوتبال ایران برای هر گونه پرسشــی پاسخگو هستند. بعد 

از نامه نگاری این دو نهاد با فدراســیون فوتبال که نشان از 
اهمیت بالای آن دارد، هیات رئیسه این فدراسیون نباید به 
سادگی از کنار مباحث مطرح شده عبور کنند و باید جدیت 
بالا و پاســخ مناسبی به فیفا و AFC دهند، چرا که به نظر 
می رســد راه اندازی این کمیته سه جانبه می تواند به نوعی 

یک اخطار نهایی به فدراســیون فوتبال تلقی شود. به نظر 
می رســد که از زمان ارســال این نامه به فدراسیون فوتبال 
تاکنون هیچ جلســه هم اندیشی یا مشورتی برای بررسی و 
حل و فصل این مســائل و نامه نگاری بــا این دو نهاد بین 
المللی صورت نگرفته و مشخص نیست این فدراسیون چه 

پاســخی در مواجهه با پیشنهاد اخیر درباره تشکیل کمیته 
ســه جانبه با حضور فیفا، AFC و فدراسیون فوتبال ارائه 
کرده اســت. به طور قطع، از این پس و در هنگام بازی های 
تیم ملــی ایران، نحوه حصور زنان در این بازی ها توســط 
فیفا و AFC رصد خواهد شد و باید دید فدراسیون فوتبال 
چطور این مسئله را هماهنگ خواهد کرد. فیفا پیش از این 
بر این مسئله تاکید کرده بود که در دیدارهای اخیر تیم ملی 
مقابل کامبوج در سال 9۸ و مقابل عراق در سال 1۴00 زنان 
توانســتند در ورزشگاه حاضر شوند که حرکتی رو به جلو و 
در جهــت حل محدودیت زنان بــود و انتظار می رود از این 
پس نیز این مســئله دنبال شود. اتفاقات سال های گذشته 
از اســتعفای مهدی تاج تا عقب افتــادن انتخابات به علت 
مشکلات اساسنامه ای، حل و فصل نشدن بند یک اساسنامه 
در ارتباط با ماهیت این فدراســیون، برکناری عزیزی خادم 
و اداره این فدراســیون با سرپرســت حاکی از این است که 
این دو نهاد نســبت به وضعیت مدیریتی و اداره فدراسیون 
فوتبال بدبین شده اند. از زمان استعفای مهدی تاج، فوتبال 
ایــران هنوز روی آرامش را به خــود ندیده و به طور مرتب 
دســت به دست شده و در این شرایط بی ثبات نیاز به یک 
دوره مدیریــت طولانی مدت و بــه دور از منفعت طلبی و 
حاشیه سازی دارد تا از این شرایط ناگوار فاصله بگیرد و برای 

آینده فوتبال ایران برنامه ریزی شود. 

شورای برون مرزی وزارت ورزش طی سال گذشته 11۸0 
درخواســت برای اعزام برون مرزی از طرف فدراســیون ها 

دریافت کرد که البته با 255 مورد آنها مخالفت داشت.
به گزارش  مهر، حضور نمایندگان ورزش ایران در میادین 
و مجامع بین المللی به شــرط موافقت شورای برون مرزی 
وزارت ورزش انجام می شود. بر همین اساس فدراسیون ها 
در طول ســال درخواســت خود را برای اعــزام نماینده به 
مسابقات یا نشست های مختلف به این شورا اعلام می کنند 
تا در صورت موافقت نسبت به مهیا کردن شرایط آن اقدام 

لازم را انجام دهند.
در همین رابطه طی ســال گذشــته مجمــوع 11۸0 
درخواست از طرف فدراســیون های مختلف برای اعزام به 
شــورای برون مرزی اعلام شد. این شورا در مجموع با 925 
درخواســت واصله موافقت کرد اما 255 درخواست اعزام را 
هم رد کرد. در این میان بیشــترین درخواست مطرح برای 
اعزام برون مرزی از طرف فدراسیون فوتبال بود ضمن اینکه 
آمار بیشترین اعزام و بیشترین نفرات اعزامی هم به نام این 
فدراســیون ثبت شد. فدراســیون فوتبال در مجموع 221 
درخواست برای اعزام داشــت که با 219 مورد آن موافقت 

شــد که منجر به اعزام ۸۴0 نفر به کشــورها و مســابقات 
مختلف شد.

از حیث تعداد اعزام، والیبال در رده دوم قرار داد. ســال 
گذشته از ۷۴ درخواست فدراسیون والیبال با 59 درخواست 
موافقت شــد و در مجموع 6۸۴ نفر بــه عنوان نمایندگان 
والیبال ایران در میادین مختلف شرکت داشتند. همچنین 
تنیــس روی میز با 51 اعزام در رده ســوم قــرار دارد. این 
فدراسیون البته متقاضی 5۸ اعزام شده بود که با ۷ مورد آن 
مخالف شد و در کل هم 225 نفر در قالب تیم های این رشته 
اعزام شدند. از حیث نفرات اعزامی اما بعد از فوتبال، کشتی 
در جایگاه دوم قرار دارد. مســئولان کشــتی سال گذشته 
متقاضی 36 اعزام برون مرزی بودند که با 2۸ درخواســت 
آنها موافقت شــد و در مجموع ۷13 نفر هم اعزام شــدند. 
دوومیدانی هم با 299 ورزشکار اعزامی در جایگاه سوم قرار 
دارد. این فدراسیون سال گذشته ۴۴ درخواست اعزام داشت 

که با 36 مورد آن موافقت شد.
نکته جالب در مورد فدراسیون بسکتبال است و مخالفت 
با اکثردرخواســت های این فدراسیون؛ فدراسیون بسکتبال 
ســال گذشــته متقاضی ۸۴ اعزام برون مرزی بود که فقط 

بــا 23 مورد آن موافقت شــد و در مجموع هم 236 نفر از 
این رشته اعزام شدند. سال گذشته از طرف فدراسیون های 

چوگان و بیماری های خاص و همچنین ورزش مدارس هیچ 
درخواستی برای اعزام مطرح نشده بود.

سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان گفت: کار بزرگی در 
آسیا انجام دادیم و به قول هایی که داده بودم عمل کردم.

به گزارش  مهر، تیم فولاد خوزســتان در آخرین دیدار 
از مرحله گروهی لیگ قهرمانان فوتبال آســیا برابر شباب 
الاهلی امارات به نتیجه تســاوی یک - یک رسید تا با 12 
امتیاز به عنوان صدرنشین گروه C راهی مرحله یک هشتم 

نهایی بشود.
جواد نکونام گفت: با صدرنشــینی در گروهمان نشــان 
دادیــم چه تیم با کیفیتی هســتیم. در این گروه با دو تیم 
از بهتریــن تیم های قطــر و امارات مقابلــه کردیم. باعث 
خوشحالی اســت که ما تورنمنت را بدون باخت پشت سر 
گذاشتیم. توانســتیم 12 امتیاز بگیریم که کار بزرگی بود. 

واقعاً به بازیکنان خسته نباشید می گویم.
وی افزود: در بازی هایی هم که از دســت دادیم، علیرغم 
تذکری که به بازیکنان داده بودم اشتباه کردند و باعث شد 
مســاوی کنیم. آمده بودیم بازی را ببریم. خوب و با برنامه 
بازی کردیم ولی روی یک اشــتباه فردی برد را با مساوی 
عوض کردیم. می خواســتیم سرگروه شویم که لیاقتمان را 
نشان بدهیم. فکر می کنم این کار را انجام دادیم. ولی امروز 

مشخص شد که در تورنمنت های بین المللی نیاز به هزینه 
و سرمایه گذاری است.

نکونام گفت: خوشــحالم از اینکه مــا در آینده در این 
جام هســتیم. تیم های بزرگی از این تورنمنت کنار رفتند. 
ما الان جزو ۸ تیم برتر غرب آســیا هســتیم. خوشحالم و 
باعث افتخارم است که فولاد خوزستان از ایران توانسته این 
افتخار را به دســت بیاورد. باید از بازیکنان کمال قدردانی و 
تشکر را داشته باشم. سرمربی فولاد خوزستان در پاسخ به 
سوال خبرنگاری در خصوص برنامه ریزی برای سال آینده 
این تیم گفت: نکته ای در ایران هســت که شما از فردا خبر 
ندارید. ســال گذشته تیم من قهرمان جام حذفی شد ولی 
فردای آن روز باشگاه ترجیح داد یک مربی دیگر بیاورد. من 
از فردای خودم خبر نــدارم. در ایران اتفاقاتی می افتد و ما 
این شرایط را داریم. نمی دانیم فردا هستیم یا نیستیم. ولی 
اگر باشم برای کار سال آینده مان برنامه ریزی دارم. تیم ما 
باید خیلی تقویت شــود. برای بازی در آسیا نیاز به نفراتی 
داریــم که بتوانند کیفیت فنی و تجربــی تیم را بالا ببرند. 
آنجا جای اشتباه نیست که بخواهیم رفتارمان مثل بازی های 
گروهی باشد. وی افزود: آنجا باید حرفه ای عمل کنیم. اگر 

باشم قطعاً برای کار برنامه ریزی دارم. اگر نباشم برای تیم 
بزرگ فولاد آرزوی موفقیــت می کنم. فکر می کنم در این 
سه ســال که من در خدمت باشگاه بودم، افتخارات خوبی 
به دست آوردیم. امســال هم دو قول به مردم خوزستان و 
هوادارانمان دادم. یکی قهرمانی ســوپر کاپ بود که خدا را 
شــکر توانستیم آن را ببریم. دیگری صعود به مرحله بعدی 

لیگ قهرمانان آسیا بود. این دو کار را انجام دادیم و شرمنده 
مردم نشدیم. واقعاً در خوزستان مردم عاشق فوتبال هستند. 
تمام دلخوشــی آنها فوتبال است و این کوچک ترین کاری 
است که می شود برایشــان انجام داد. از راه دور دست تک 
تکشان را می فشارم. امیدوارم شرایط طوری رقم بخورد که 

سال آینده هم باشگاه فولاد ان شاءالله آبروداری کند.

پاسخ فدراسیون فوتبال ایران به نامه فیفا و AFC چیست؟

فوتبال و والیبال در صدر

کدام فدراسیون ها بیشترین اعزام خارجی را داشته اند؟

نکونام بعد از موفقیت در آسیا:

نمی دانم سرمربی فولاد می مانم یا نه

تیم ملی ایران با ترکیب فعلی خود ســومین تیم مسن 
در جام جهانی محسوب می شود.

به گزارش ایسنا، تیم ملی فوتبال ایران یکی از 32 تیم 
حاضر در جام جهانی 2022 قطر اســت که طبق آمارهای 

فعلی، از مسن ترین تیم های جام جهانی به شمار می رود.
تیم تحت هدایت دراگان اسکوچیچ با وجود تغییر نسل 
از سال 201۴ به این سمت، رفته رفته صاحب بازیکنانی با 
بازیکنانی در محدوده ســنی 2۸ تا 33 سال شده که شاید 

بعد از جام جهانی 2022 قطر از تیم ملی خداحافظی کنند. 
البته از جام جهانی روسیه تا قطر، بازیکنانی مانند مسعود 
شجاعی، اشــکان دژاگه، امید ابراهیمی، رضا قوچان نژاد و 
پژمــان منتظری از تیم ملی خداحافظی کرده اند اما با این 
همه همچنان ایران جزو مسن ترین تیم های این مسابقات 

است.
تیم ملی فوتبال ایران با آخرین ترکیب خود در پنجره  
بازی های ملی که به مصاف کره جنوبی و لبنان رفت، دارای 
میانگین سنی 2۷.۸ سال بوده و بعد از پرتغال )2۸ سال( 
و ژاپن )2۷.9 سال( در رتبه سوم مسن ترین تیم های حاضر 
در جــام جهانی قرار دارد. تیم های اروگوئه، برزیل و تونس 
دیگر تیم های بعد از ایران هستند. البته هنوز تکلیف صعود 

سه تیم به جام جهانی قطر مشخص نشده است.
امــا جوان ترین تیم حاضــر در این رقابت هــا، از قاره 
آمریکاســت. مکزیک با میانگین سنی 22.۷ سال و آمریکا 
)رقیب مستقیم ایران( با میانگین سنی 23.۸ سال در رتبه 
اول و دوم هســتند. غنا، اســپانیا، اکوادور و انگلیس دیگر 
تیم های جوانی هســتند که با میانگین سنی 25 سال در 

جام جهانی شرکت خواهند کرد.
جوانی تیم ها و بازیکنان حاضر در این مســابقات از این 
جهت حائز اهمیت اســت که بازی ها با سرعت و فشردگی 

بالایی برگزار می شــود و بازیکنان با میانگین سنی بالای 
30 ســال بیش تر در معرض خستگی، تحلیل رفتن انرژی 

و مصدومیت هستند.
در حالــی در شــرایط فعلی میانگین ســنی تیم ملی 
ایران عدد 2۷.۸ ســال را نشــان می دهد که تا هفت ماه 
آینده ایران قطعا در محدوده ســنی 2۸ سال قرار خواهد 
داشت. هم چنین این میانگین سنی در شرایطی به دست 
آمده که مهدی طارمی با 29 ســال غایب بود و به جای او 
حســین زاده 21 ساله به تیم ملی دعوت شده بود تا ایران 

فعلا مسن ترین تیم جام جهانی نشود!
به نظر می رســد افت کیفی بازیکنان نسل جدید مانند 
مهدی قایــدی، محمد محبــی و یونس دلفــی و دوری 
بازیکنانی مانند یاســین ســلمانی از تیم ملی باعث شده 
ســرمربی تیم ملی هم به ناچــار از بازیکنان باتجربه خود 
استفاده کند. دراگان اسکوچیچ در سنوات گذشته چندین 
بار از وضعیــت کیفی فوتبال ایران انتقاد کرده و گفته که 
در شرایط فعلی نمی تواند بازیکنان جدیدی را به تیم ملی 
دعوت کند. بایــد دید تغییری در سیاســت های اجرایی 
فوتبــال ایران رخ خواهد داد و می تــوان در آینده نزدیک 
بازیکنان بااستعدادی را پرورش داد که تیم ملی هم از این 

مساله نفع ببرد یا خیر.

ایران، سومین تیم پیر جام جهانی ۲۰۲۲

اگر پاری ســن ژرمن خواهان آنوتنیــو کونته به عنوان 
سرمربی فصل آینده خود باشد، باید هزینه زیادی پرداخت 
کند. به گزارش ایســنا ، ســرمربی فعلی تاتنهام به باشگاه 
فرانسوی گفته است که سالانه 30 میلیون یورو برای هدایت 
این تیم و هم چنین حضور یک مدیر ورزشــی در اختیارش 
می خواهد. پاری سن ژرمن در جست وجوی سرمربی جدید 
است. دوران مائوریسیو پوچتینو در این باشگاه پس از پایان 
فصل جاری به پایان خواهد رســید. او موفقیت های داخلی 
را در پارک دو پرنس پشــت سر گذاشت، اما  دستاوردهای 
خارج از فرانسه او چشمگیر نبود و همین مساله باعث شد 
تا پوچتینو اعتماد کادر مدیریتی را از دست بدهد. به همین 
دلیل، هیات مدیره باشگاه پاریسی جست وجوی خود را برای 
یافتن سرمربی بعدی آغاز کرده اند؛ آنتونیو کونته جدی ترین 
گزینه برای هدایت این تیم است. سرمربی فعلی تاتنهام با 
ســران پاری ســن ژرمن تماس گرفته و خواسته های خود 

را در مــورد قراردادش بیان کرده اســت. با این حال، هنوز 
پاسخی به خواســته هایش دریافت نکرده است. این مربی 
ایتالیایی 30 میلیون یورو در ســال دســتمزد درخواست 
کرده اســت. این باعث می شــود که او با دیگو سیمئونه به 
عنوان یکی از پردرآمدترین مربیان جهان هم ســطح شود. 
عــلاوه بر این، او می خواهد در باشــگاه در کنار افرادی که 
خودش انتخاب می کند کار کند. این از مدیر ورزشی شروع 
می شود تا تیم تدارکات. در حال حاضر، لئوناردو این نقش 
را در باشگاه دارد، اما کونته گفته است که ترجیح می دهد با 
جانلوکا پتراچی همکاری کند. آخرین درخواستی که کونته 
کرده است این است که در صورت تبدیل شدن به سرمربی 
در باشــگاه، بخواهد تیم را از شر »بازیکنان اینستاگرامی« 
رها کند؛ بازیکنانی که تمرکزشــان در شبکه های اجتماعی 
بیش تــر از تمرکزی اســت که روی زمین فوتبال نشــان 

می دهند.

۳ شرط کونته برای قبول هدایت پاری سن ژرمن


